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Aviserne beretter om en ny hæslig ide fra Christiansborg. Skat på at bruge internettet.

Den tidligere Kulturminister kaldte pirateriet et stort samfundsmæssigt problem.

Imidlertid er der fordele for samfundet  ved øget udbredelse af kultur og information, 
mens ulempen ved pirateriet er  forretningslivets. Det er forretningslivets problem, ikke 
et samfundsproblem (bortset fra momsindtægter)

Hvis vi forhindrer borgere i at betjene sig af internettet med fordyrende skatter, skader 
det samfundet meget mere. Detaljer bør ikke være nødvendig.

Sagen er, at det er forretningslivets eget ansvar at sikre deres værker mod misbrug og 
investere i den rigtige teknologi - og så fastsætte priser, som kan betales.

F.eks. har musikindustrien i årevis udnyttet unge med ågerpriser og skabt 
megamillionærer og milliardærer på popmusik, men priserne på et album på cd er nu 
over en række år faldet fra 156 kr til ofte 89 for standardpriser. Og det er 
producenternes problem, at de ikke skaber så mange millionærer og milliardærer som 
før. Det er ikke et samfundsproblem.
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